
P R O T O K Ó Ł   Nr 6/17 

 

 

Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej odbytego 

 24 października 2017 roku. 

 

 

W posiedzeniu wg prowadzonej listy obecności udział wzięło 5 członków komisji. 

 

 

Do pkt.1 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący komisji Robert Winiarz 

serdecznie witając wszystkich obecnych. 

Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 5 radnych, co 

wobec składów komisji wynoszącego 6 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Do pkt.2 

 

W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia porządku obrad, który został przyjęty 

jednomyślnie w brzmieniu jak niżej. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2016/2017 w Gminie Siedlec. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt.3 

 
Obok wcześniej dostarczonych całościowych materiałów dotyczących stanu 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 w Gminie Siedlec zagadnienie 

zreferował J. Skrobisz dyrektor GZEAS-u przedstawiając szczegółowo : 

- demografię Gminy Siedlec, 

- wykonanie wydatków bieżących szkół i przedszkoli na rok 2016/2017, 

- rozliczenie subwencji oświatowej na rok 2015 wg metryczki oraz porównanie z 

budżetem przyjętym przez Radę Gminy Siedlec 2015 r., w tym koszt kształcenia 1 ucznia 

i porównanie budżetu szkół z przyznaną subwencją, 

- strukturę organizacyjną szkół i przedszkoli. 

W dyskusji nad zagadnieniem głos zabrali: 

- radna E. Weil pytała: skąd taka liczba etatów do dwóch oddziałów w przedszkolu Stara 

Tuchorza? Skąd brano dane o wynikach egzaminów, bowiem na stronie Kuratorium są 

inne dane?  Odniosła się również do wydatków rzeczowych w Chobienicach pytając : 

czym są spowodowane w tak dużej wysokości w porównaniu do innych jednostek? 

- radny W. Żydzik podniósł sprawę odpłatności w przedszkolach za naukę  powyżej 5 

godzin . Pytał tu czy z tego tytułu jest to znacząca kwota?  

Wyczerpujących wyjaśnień do poruszanych zagadnień udzielił Dyrektor GZEAS-u J. 

Skrobisz. 

 

Informację komisja zaopiniowała pozytywnie ( jednogłośnie) i stanowi ona załącznik do 

protokołu. 



Wobec wyczerpania porządku przewodniczący komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 Protokołowała        Przewodniczący 

            Inspektor      Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

 Jolanta  Żurek                                            Zdrowia i  Opieki Społecznej 

                  Robert     Winiarz 

 

 

 


